
Referat af bestyrelsesmøde den 17.maj 2020. 

Mødet blev afholdt via web-ex med deltagelse af Bente Bregendahl, Bøgh Stisen, Hans Christian 
Madsen og Otto Langhoff.


Dagsorden:


1. Ansøgninger om nedsivningsanlæg.

Grundejerforeningen har fra Frederikshavn Kommune modtaget mail med besked om, at ejerne af 
S11 og S31 vil etablere nedsivningsanlæg. I den sammenhæng vil der uvægerligt være behov for 
en terrænregulering over de tilladte 0,5 meter, som skal godkendes af grundejerforeningen. Kom-
munen ønsker derfor, at beboerne fremover skaffer denne godkendelse af terrænregulering hos 
grundejerforeningen, inden der indsendes ansøgning om at kunne etablere nedsivningsanlæg.

Bestyrelsen henviser til Lokalplan S20, at alle terrænreguleringer (miler, volde, klitter) mere end de 
tilladte 0,5 meter fremover skal godkendes af bestyrelsen. Derfor udsendes mail til alle beboerne 
med besked om dette. Samtidig gives besked om, at ansøgning om terrænregulering skal være 
beskrevet med størrelse, materiale, udseende og beliggenhed. Vi ser gerne, at de udformes som 
naturligt udseende småbakker eller klitter, og altså ligner naturen med ujævn overflade. Desuden 
bør man tanke sine naboer ind, så terrænreguleringen generer mindst muligt.


2. Eventuelt.

Hans Christian har fremskaffet CVR registrering til grundejerforeningen, og nummeret skal fremgå 
af vores hjemmeside. Det har nummer 4135 8734.

Foreningens bankkonto er nu knyttet til dette CVR nummer. Foreningens fællesarealer kan ligele-
des knyttes til nummeret.

Hans Christian har desuden fået ændret opkrævningsadresse hos DK Hostmaster, som er vært for 
vores hjemmeside.


Næste bestyrelsesmøde er den 21. juni på Solbakken. Bonden, der har jord på nordøstsiden af 
grundejerforeningens arealer, bliver inviteret til at se med på forholdene vedrørende afløbet fra 
grøften ud for S42-S44.


Referent Otto Langhoff


